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Czy w Wiśle powstanie chodnik na skocznię narciarską w Wiśle -Malince? Co stoi na
przeszkodzie w jego budowie?

Przemarsz kibiców jezdnią podczas zawodów, fot. arch. KPP Cieszyn

Chodnik jest potrzebny

Temat braku chodnika na Skocznię im. Adama Małysza w Wiśle – Malince powraca właściwie co zawody. Tam, gdzie
go brak, przemieszczający się kibice z centrum Wisły stanowią zagrożenie dla siebie i innych uczestników ruchu
drogowego. O korkach, które się przy tym tworzą, nie wspominając. Czy kierowcy, mieszkańcy i turyści doczekają
się chodnika? O to zapytali m.in. w interpelacji do Marszałka Województwa Śląskiego dwaj radni Sejmiku
Wojewódzkiego Rafał Ryplewicz i Marcin Szarek:

- […] na prośbę władz Śląskiego Związku Narciarskiego chcielibyśmy zawnioskować o budowę chodnika od ronda
łączącego DW 941 oraz DW 942 w Wiśle przez całą długość ul. Wyzwolenia aż do Skoczni narciarskiej „Malinka” im.
Adama Małysza, mieszczącej się przy ul. Malinka 4. Chodzi o odcinek ok. 900 metrów. Sprawa zapewne nie jest
nowa, była już wielokrotnie zgłaszana na przestrzeni ostatnich lat Zarządowi Dróg Wojewódzkich w Katowicach
przez znanych działaczy sportowych. Niestety jak dotąd nie doczekała się ona realizacji.

Problem braku chodnika pojawia się za każdym razem kiedy obiekt jest wizytowany przez władze Międzynarodowej
Federacji Narciarskiej i Snowboardowej (FIS) przed staraniami o organizację kolejnych zawodów sportowych na tym
słynnym obiekcie. Sławią one na cały świat także nasz region. Chcielibyśmy przyłączyć się do apelu o jego
wybudowanie, tym bardziej, że niedługo rozpoczną się prace nad przyszłorocznym budżetem województwa
śląskiego.

W związku z powyższym chcielibyśmy Pana zapytać czy są już konkretne plany budowy wspomnianego chodnika?
Jeśli nie to czy Pan Marszałek byłby skłonny poprzeć nasz wniosek i umieścić tę inwestycję na liście priorytetowej
zadań Zarządu Dróg Wojewódzkich w Katowicach? – zapytują wojewódzcy radni.

Problem z relokacją budynku

Odpowiedź na ta interpelację Wicemarszałka Województwa Śląskiego, Grzegorza Boskiego nie pozostawia złudzeń –
chodnik jest planowany, ale nie wiadomo, kiedy powstanie, bowiem pojawiły się problemy…

- […] uprzejmie informuję, że zadanie pn.: „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 942 w miejscowości Wisła od
skrzyżowania z ul. Czarne do skoczni” jest ujęte w Wieloletniej Prognozie Finansowej Województwa Śląskiego na lata
2024 — 2035, z zastrzeżeniem braku zaangażowanych środków na 2024 rok z uwagi na potrzebę przygotowania
postępowania przetargowego na wyłonienie Wykonawcy dokumentacji projektowej.

Z informacji przekazanych przez Zarząd Dróg Wojewódzkich w Katowicach (ZDW) wynika, iż mimo przekazanych
oświadczeń właścicieli nieruchomości o wyrażeniu wstępnej i ogólnej zgody na relokację kolidującego z planowaną
inwestycją budynku mieszkalnego położonego na osiedlu Bajcary 2, nie wypracowano jeszcze wspólnego z Miastem
Wisła stanowiska dotyczącego przeniesienia ww. obiektu. Informacja ta ma wpływ na Opis Przedmiotu Zamówienia
oraz Warunki Umowne konieczne do przygotowania przez ZDW przed rozpoczęciem ww. postępowania
przetargowego.

Wobec powyższego na chwilę obecną z uwagi na trwający proces przygotowawczy do prac projektowych nie jest
możliwe rozpoczęcie dalszych prac związanych z oczekiwaną inwestycją – wyjaśnia Wicemarszałek.
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